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Ruskon keskustaajaminen kehittämistyön jatkaminen tämän kevään aikana.

Joulukuussa 2020 pidettiin valtuustoryhmien kesken Ruskon keskustaajaman
kehittämisseminaari. Ryhmät esittivät huomioitaan nykytilanteesta ja kehittämisideoita, mutta
yhteenvetoa etäseminaarista ei ilmeisesti koskaan tehty. Kaikilla ryhmillä oli esityksissään
hyviä huomioita ja ideoita, joita oli työstetty huolella. Siksi onkin sääli, että kehittämistyö jäi
tuohon yhteen seminaariin. Tämän kevään tilanne osoittaa, että keskustelun jatkamisesta
olisi ollut hyötyä. Meillä olisi paljon parempi yhteinen käsitys siitä mitä pitää ja mitä
haluamme tehdä, kun mietimme kunnan palveluihin tai yritysten tarpeisiin liittyviä
kiinteistökysymyksiä.

Ruskon demareiden valtuustoryhmä tekee aloitteen Ruskon molempien keskustaajamien
kehittämistyön jatkamisesta jo kevään 2022 aikana. Käynnissä oleva varhaiskasvatuksen ja
perusopetuksen palveluverkkoselvitys tukee osaltaan taajamien kehitystyötä, mutta myös
toisinpäin. Kehitystyön jatkaminen mahdollistaa myös kokeilla uusia tapoja osallistaa
kuntalaisia kiinnostavan aiheen ympärille.
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